
    تمام اختلافات بین مسلمین ناشی از توطئه یهود و صهیونیسم است

  

  آخوند رهبر تأکید کرد: اکنون تمام اختلافاتی که بین مسلمین است ناشی از توطئه یهود و صهیونیسم

است و اخیراً هم در کشور سوئد قلب مسلمانان رنجیده شد که محرکش یهود بود.

به گزارش روابط عمومی مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی، آخوند عبدالرزاق رهبر، امام جمعه و مدیر

مجتمع دینی عرفانی آق قلا، روز پنجشنبه 6 مهرماه در چهارمین وبینار سی و هفتمین کنفرانس بین

المللی وحدت اسلامی در رابطه با عبادت خداوند و وحدت اظهار داشت: محوریت وحدت همان عبادت است که

هر کس در راه خدا وحدت داشته باشد و در راه خداوند عمل صالح انجام بدهد، پیروزی در آن امت است.

 

وی با بیان آیه ای از قرآن کریم ادامه داد: خداوند در قرآن کریم می فرماید: «واعتصموا بحبل االله

جمیعاً ولا تفرقوا» شما به ریسمان قوی الهی اعتصام داشته باشید که خداوند شما را پیروز خواهد کرد.

فرهنگ اسلام که مبشر و برنامه ریز آن، رسول اکرم(ص) از طرف خداوند بود، دعوت به وحدت بود و ایشان

تمام اقوام و فرق سیاه و سفید را به وحدت دعوت کرد و با صدای بلند اعلام کرد «لا فرق بین عربی و لا

اعجمی و لا ابیض و لا اسود الا بالتقوی» در نزد خدا و اسلام و قرآن و از نظر مقبولیت در نزد من هیچ



فرقی بین اقوام نیست.

 

آخوند رهبر افزود: ما باید به رسول اکرم(ص) و قرآن اقتدا کنیم که در این صورت وحدت مابین مسلمین

حاصل خواهد شد. اکنون این شکست هایی که مابین مسلمین است به دلیل اختلاف است. ما اولین دشمن خود

را باید صهیونیسم بدانیم زیرا به دستور قرآن باید از صهیونیسم دور شد چرا که یهود خطرناکترین دین

است و نباید به آن نزدیک باشیم. ما باید با آنها دشمن باشیم که خداوند فرمود: «لتجدن اشد اللناس

عداوة للذین امنوا الیهود» بزرگترین دشمن ما یهود و صهیونیسم است چرا که اکنون تمام اختلافاتی که

بین مسلمین است ناشی از توطئه یهود و صهیونیسم است و اخیراً هم در کشور سوئد قلب مسلمانان رنجیده

شد که محرکش یهود بود.

 

وی ادامه داد: رسول اکرم(ص) فرمود: «انی تارک فیکم الثقلین کتاب االله و عترتی» آنها در سوئد به

کتاب االله، این قانون الهی  بی حرمتی کردند لذا باید همه مسلمانان متحد می بودند تا اینها جرأت

نداشته باشند کوچکترین حرکتی علیه مقدسات اسلامی انجام دهند. 

 

آخوند رهبر خاطرنشان کرد: «فرّق تسد» فرهنگ غلط فرعونی است که "اختلاف بینداز و حکومت کن" آنها

هدفشان خدا نیست، هدفشان حکومت کردن ظاهری خودشان است که بین مسلمین اختلاف  می اندازند تا خودشان

حکومت قوی داشته باشند.

 

امام جمعه آق قلا اظهار کرد: الحمدالله اخیراً از برکت وجود مقام معظم رهبری و پیام های ایشان به

کشورهای عربی، این فرهنگ بین مسلمانها جا افتاده که هیچ فرقی بین عرب و عجم نیست. همچنین امام

راحل فرموده است که مسلمین بیایند متحد بشوند که هر یک، یک سطل آبی بگیرند، اسرائیل را همان آب

از بین خواهد برد. هدف مقام معظم رهبری و امام راحل این بود که مسلمین باید  در مقابل طغیان های

یهود و صهیونیسم متحد باشند تا آنها جرأت نداشته باشند به مسلمین حمله کرده و به مقدسات مسلمین

یا به اهل البیت (ع) بی احترامی بکنند.
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